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Bestyrelsesmøde  
den 21. september 2023 kl. 19:00 

Ramsø Hallens mødelokale 

1. Konstatering af fremmødte: 
Henrik Hedegård, Edgar Rasmussen, Louise Vedel, Peer Knudsen, Jette Tjørnelund, 
halinspektør Henning Riber, Hanne Roslyng-Stilou (referent) 
 
Afbud fra: Marianne Frandsen, Lars Nørredal 
 

2. Opfølgning og godkendelse af referat fra sidste møde. 
Wannasport: Kontaktpersoner på kommunen har fået alle nødvendige oplysninger til at 
sætte i gang. Formentlig først efter efterårsferien. 
Louise følger op med GIF vedr. pokalskabe. 
Forhøjelse af dør mellem hal 1 og 2: Henning afventer mål fra Tina Sørensen.  
Henning har talt med Allan vedr. bagtæppe/bro. Broen hænges ikke op i hal 2, men 
opbevares ovenpå skabe i venterum. 

 
3. Økonomi – opfølgning akk. august. 

Lidt uklart pt. hvilken udbyder, der fremover skal levere gas. Henning afventer 
kommunen herom. Priserne ser dog fornuftige ud. 
Nye stole til mødelokalet indkøbt. Da bordene kunne renoveres, blev den samlede udgift 
til møblerne kun 6.008 kr. mod budgetteret 65.000 kr. 
Der forventes et særdeles pænt overskud på anlægsbudgettet, særligt fordi der ikke 
indkøbes robotgulvvasker. Derfor kan overvejes at indkøbe blødtvandsanlæg, så der 
skal afkalkes mindre fremover. Ventilationsanlægget i Hal 1 trænger også til udskiftning. 
Disse to punkter genovervejes, når der skal lægges budget for 2024 – Henning 
indhenter tilbud inden næste møde. 
Jette oplyste, at kommunen netop har besluttet, at temperaturen i kommunale lokaler 
fremover skal være 200C. 
 

4. Orientering / meddelelser fra: 
 

a. Formand 
- Thomas Bak har bemærket, at foreningerne i Roskilde Syd (Viby, Gadstrup) er 
gode til at booke lokaler.  
Sensorerne i lokalerne gør, at det er nemt for Henning at følge op, hvis lokaler 
benyttes uden at være booket, eller bookes og ikke benyttes.  

 
b. Halinspektør 

- Orientering daglig drift: 
Der har været udfordringer med nogle drenge, som slukker infoskærme, aflåser 
alle skabe i omklædningsrum mv. 
Kultur-, biblioteks- og idrætsudvalgets personale har afholdt møde i Ramsø Hallen 
og fik afsluttende en længere rundvisning.  
Låsesystemet har været ude af drift ad et par omgange. Kører nu stabilt igen. På 
sigt kommer der forhåbentlig en internetbaseret løsning. 
Der er ansat en ekstra rengøringsdame til særopgaver (ventilation, springgrave 
o.lign.). 
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Ramsø Hallens mødelokale 

Der skal opsættes skilte med røgfrit område omkring hallen (er blevet tilsendt fra 
forvaltningen). 
Henning sidder med i en gruppe, hvor der arbejdes med udkast til politikker inden 
for kultur- og idrætsområdet.  
- Forslag til ny skærm i mødelokalet: 
Henning foreslår, at der opsættes ny skærm/smartboard i mødelokalet (modtaget 
tilbud på ca. 23.000 kr.). Vedtaget – igangsættes med det samme. 
 
 

c. Bestyrelsen i øvrigt 
- Nyt fra foreningerne 
 

Billard:  
Nye kø-skabe opsat. Turnering er gået i gang – 3 hold i turneringen i år. Lige knap 40 
medlemmer.  
Når der spilles turnering om formiddagen, er der ofte nogle unge mennesker, der kører på 
knallert udenfor. Henning har løbende talt med dem. Viceskolelederen har ligeledes 
skrevet rundt til alle 9. kl. forældre. 
Savner skilt, der viser vej til billard-lokalet. Henning undersøger mulighederne. 
 
Fodbold: 
Efter et stort arbejde er VG nu certificeret som børneklub. Ellers normal drift. 
 
GIF: 
GIF-dagen: virkelig mange deltagere til fodbold. Der var ikke særlig mange til 
hoppeborgene i hal 1, jævn tilslutning til gymnastik, en enkelt til tennis.  
 
Kommunen: 
Der skulle i alt spares 110 mio. kr. på budgettet. Idrætsområdet er næsten gået fri. 
Roskildebadene skal spare noget, der er taget lidt fra museer og teatre, besparelse på 
husleje til aftenskoler. I 2025 vil der skulle foretages omlægninger for 150 mio. kr.; der vil 
skulle investeres meget målrettet mhp. at spare på længere sigt. 
 
Badminton: 
De populære tider er alle besat. 85-90 medlemmer. Ikke alle sene tider er solgt. 2 
turneringshold i år. Kører fint.  
 
Gymnastik: 
Afholdt trænertræf for foreningens trænere og hjælpetrænere. Tilgang af en god flok nye 
trænere fra Roskilde (Small girls + puslinge). God fleksibilitet blandt ”gamle” trænere for at 
gøre plads til de nye. 

 
Danseinstruktør sprang fra umiddelbart før sæsonstart. En ung pige fra Teens holdet har 
stor passion for dans og har overtaget danseholdet for drenge og piger 5-8 år sammen 
med sin mor, der vil være den voksne til stede og stå for alt det praktiske omkring holdet.  
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Ramsø Hallens mødelokale 

 
Søren fra forældre/barn holdet er kommet med som træner på voksenholdet og har gjort 
en stor indsats for at hverve medlemmer til holdet. Allerede nu 15-20 gymnaster. 

 
Planlægger foreningsweekend for instruktører: Trænere og Unge Trænere tilbydes 
workshop med DGI verdensholdets tidligere gymnaster og efterfølgende opvisning med 
det nuværende verdenshold d. 30. september. 
Derudover afholdes foreningsweekend i weekenden d. 7.-8. oktober med fokus på det 
pædagogiske efter ønske fra trænerne. Inspirationskursus til hjælpetrænere på den gode 
rollemodel i træningen. 

 
Afholdt 3 åbne hal arrangementer før sommerferien - velbesøgte og en stor succes. 
Den store opbakning til de åbne hal-arrangementer overraskede. Der planlægges dage 
både før og efter jul. 

 
Lokalopvisning rykkes fra marts måned til d. 13. april 2024. Dels for at imødekomme evt. 
gæstehold og dels gøre sæsonen lidt længere for børneholdene.  

 
Bestyrelsen har en følelse af hele tiden at være et skridt bagud, da der er rigtig mange 
opgaver. Skal derfor mødes med en konsulent fra DGI mhp. at få flere værktøjer til at løse 
bestyrelsesarbejdet 
 
Må venterummet benyttes? Det kan som altid benyttes til redskaber, flightkasser mv. 

 
5. Til drøftelse og beslutning 

 
a) Status padelbaner. 

- Orientering fra sidste møde 
Der blev afholdt møde før ferien.  
Tennis arbejder videre med projektet mhp. at etablere baner på den gamle 
slåbane.  
Det vil koste omkring 1,2 mio. kr. for 2 baner.  

 
6. Punkter til næste møde 

 
a) Budget 

   
7. Eventuelt  

 
a) Kan yderdøre åbnes via automatik (uden at man skal trykke på døråbneren for at 

komme ud)? Svaret er nej. 
 
Næste møde: 
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Tirsdag den 09. november kl. 19:00 i Ramsø Hallens mødelokale. Afbud fra Hanne 
Roslyng-Stilou (Louise skriver referat i stedet). 
Torsdag den 14. dec. skal vi gerne finde en anden dag m/julefrokost. Mødet flyttet 
til onsdag den 13. december.  
 


